



香港工業總會  
FHKI

香港工業總會

Federation of Hong Kong Industries

香港九龍長沙灣 長裕街8號

億京廣場31樓

31/F, Billion Plaza, 8 Cheung Yue Street,

Cheung Sha Wan, Kowloon, Hong Kong

電話 Tel +852 2732 3188 傳真 Fax +852 2721 3494

電郵 Email fhki@fhki.org.hk

**Industry News 業界新聞**

MEMORANDUM TO ALL MEMBERS

29 March 2016

**Briefing on New Regulation Regarding Verification of Gross Mass Weight of Containers**  
**(27 April 2016)**

The amendment to Regulation VI/2 of the International Convention for the Safety of Life at Sea (SOLAS) was adopted during the 94th session of Maritime Safety Committee of the International Maritime Organization on 21 November 2014. The amendment will come into force on 1 July 2016. The Marine Department will organise 2 briefing sessions on “New Regulation Regarding Verification of Gross Mass Weight of Containers”. Details of the briefing sessions are as follows:

Date: 27 April 2016 (Wednesday)

Venue: Sheung Wan Civic Centre Lecture Hall, 345 Queen's Road Central, Hong Kong

Time: (Session 1) 10:00 am ; (Session 2) 2:30 pm

Members are cordially invited to attend the briefing sessions. Please complete the form below and return to the Marine Industrial Safety Section of the Marine Department (Fax: 2543 7209 or Email: miss@mardep.gov.hk). For enquiries, please contact Marine Industrial Safety Section at 2852 4477.

Policy, Research & Communications Division

\*\*\*\*\*

致全體會員備忘錄

2016年3月29日

**「載貨集裝箱總重量驗證新規定」簡介會 (2016年4月27日)**

國際海事組織於2014年11月21日第94屆海上安全委員會會議上通過的《國際海上人命安全公約》第VI章第2條載貨集裝箱的修訂，並將於2016年7月1日起全球生效。海事處將於2016年4月27日，就「載貨集裝箱總重量驗證新規定」舉行兩場簡介會，詳情如下：

日期：2016年4月27日（星期三）

地點：香港皇后大道中345號上環文娛中心演講廳

時間：（第一場）上午10時；（第二場）下午2時30分

會員敬請踴躍參加，請填妥夾附的報名表格交回海事處海事工業安全組（傳真：2543 7209；電郵：miss@mardep.gov.hk）。如有查詢，請電2852 4477與海事處海事工業安全組聯絡。

政策、研究及傳訊科謹啟

\*\*\*\*\*